
 

Referat af Udenrigsgruppens møde torsdag d. 23. november 2023 

Tilstede var Peter, Bjarne og Musti - og Per over telefonen.  

Musti har skrevet følgende referat: 

- Bjarne om Skatterport-gruppen: 

Gruppens møde med Kommunen er udsat 1 uge på grund af sygdom. 

Teknisk Udvalgs chef ønsker, at Lea Apollo skal koordinere arbejdet. Lea Apollo har 

fået tegning af gruppens forslag til borde-bænke på Tårn-pladsen. Efter dette møde 

aftales et nyt gruppemøde. 

- Bjarne om Baagøe-Rieber-grunden: 

Beboerforeningens bestyrelse ønsker, at Udenrigsgruppen overtager kontakten 

omkring udviklingen af det område. Skatterport-gruppen har foreslået, at 

Planudvalget og formanden for Teknisk Udvalg inviteres med til en Fællesspisning. 

I forbindelse med dette foreslår vi, at Peter Skov (Kullinggade) og Dan (Nr. 19) 

inviteres med til et møde i Udenrigsgruppen for at lægge en plan for det. Vi foreslår 

onsdag d. 20. december kl. 19 hos Bjarne. Bjarne giver Peter Skov og Dan besked. 

- Musti om erfaringer ift. invitationen til Film d. 29. nov. 2023: 

Invitationen må gerne være en folder, - er nem at få ind i postkasserne rundt 

omkring. 

Invitationens hovedbudskab skal være mere tydelig på forsiden af folderen, samt 

sted, dato og tidspunkt.  

Måske skal vi næste gang sende en mindre farverig folder – måske billigere. Og vi 

skal trykke 300 eksemplarer i stedet for 250. 

Vi har talt om, at mailadresserne skal være kortere, mere enkle, så de er nemmere 

for alle at skrive. Peter undersøger sagen. 

Til arrangementet d. 29. november ønsker vi en flipover, post-its og kuglepenne. Kan 

fint bruges ved de næste arrangementer også. Peter tager sig af det. 



 

 

Gruppen ”Livet imellem Husene”, LiH, har fået endnu et medlem, Anna Birkbøll 

Jensen i nr. 34.  

Per: Om forhandlinger med kommunen om Skartis fremtid. 

Per har haft et møde med Kim Christoffersen, Afd’s Chef for Direktionssekretariatet, 

som udtrykker en velvilje til samarbejde om et permanent udlån af Skarti til 

Skattergade Beboerforening. Man undersøger spørgsmålet om forsikring af den. 

Søren West skal måske lave en sokkel til den. Ellen Margrethe tager kontakt til ham. 

Kim Christoffersen vil derudover sende de sidst udarbejdede tegninger af den 

kommende baneoverskæring til os. 

 

 


